
Wnoszący petycję:

Dominik Brzęcki - radny Rady Powiatu Polickiego

Tomasz Tokarczyk - radny Rady Powiatu Polickiego

Mariusz Różycki - radny Rady Miejskiej w Policach
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PETYCJA

Z uwagi na poważny problem komunikacyjny, występujący u zbiegu ulic Piłsudskiego

i Wkrzańskiej, polegający na trudności we włączeniu się do ruchu z drogi podporządkowanej,

wnioskujemy o bezzwłoczną realizację budowy w tym miejscu skrzyżowania ruchu

okrężnego (ronda).

Petycję uzasadniamy następującymi przesłankami:

1. Wskazane miejsce, na skutek zlokalizowania w tym obszarze sklepów Lidl, Rossman,

Pepco i innych podmiotów, jest obecnie głównym centrum handlowo-usługowym

Gminy Police i wymaga zapewnienia infrastruktury drogowej, umożliwiającej

bezpieczny i bezproblemowy przepływ pojazdów.

2. Obecnie na skrzyżowaniu ulic Piłsudskiego Wkrzańskiej zachodzi poważne

zagrożenie wypadków drogowych z uwagi na nasilające się w godzinach szczytu

trudności z włączeniem się do ruchu pojazdów, wyjeżdżających ulicą Wkrzańską spod

wymienionych sklepów.

W związku z powyższym nadmieniamy, że znany jest nam fakt zaplanowania budowy

w przedmiotowym miejscu ronda w ramach projektu Szczecińskiej Kolei Metropolitalnej.

Uważamy jednak, że projekt szybkiej kolei miejskiej (kosztujący ok. 700 mln złotych), jeśli

kiedykolwiek zostanie zrealizowany, to z pewnością nie w ciągu kilku najbliższych lat.

Tymczasem jego część, w postaci budowy wspomnianego ronda, można i należy zrealizować



bezzwłocznie, rozwiązując żywotny problem komunikacyjny, z którym codziennie borykają

się tysiące mieszkańców Gminy Police.

Uważamy, że budowa ronda w ciągu ulicy Piłsudskiego i Wkrzańskiej powinna się odbyć

w ramach współpracy samorządów na podstawie umowy partnerskiej, zawartej pomiędzy

Powiatem Polickim i Gminą Police. Ostatnie wielomilionowe inwestycje drogowe

zaplanowane do realizacji przez Powiat wspólnie z Gminami Dobra i Kołbaskowo pokazują,

że taka współpraca i współfinansowanie budowy ronda przez Gminę Police jest jak

najbardziej możliwe i wymaga jedynie dobrej woli obu stron.

W świetle powyższego wnioskujemy o podjęcie przez Zarząd Powiatu Polickiego rozmów

z władzami Gminy Police na powyższy temat, celem ustalenia zasad współpracy i rozpoczęcia

budowy ronda w roku 2017.

Z poważaniem,

Wyrażamy zgodę na ujawnienie na stronie internetowej podmiotu rozpatrującego niniejszą
petycję naszych danych osobowych.


